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Valtuustoaloite 21.6.2021 / Harrastuspilotin määrärahan käyttö

Kaupunginvaltuusto 21.06.2021 § 64

 Valtuutettu Anu Frosterus-Setälä teki seuraavan valtuustoaloitteen:

 Karkkilan harrastuspilotin määräraha tulee käyttää kokonaisuudessaan
lasten ja nuorten harrastamisen edistämiseen, ei kaupungin tilahankkeiden
toteuttamiseen.

 Kesällä 2019 teimme valtuutettu Jarkko Ilosen kanssa valtuustoaloitteen:
”Turvataan jokaiselle kouluikäiselle nuorelle mahdollisuus säännölliseen
harrastamiseen.”

 Karkkilan kaupunki haki ja sai aloitteen toteuttamiseen merkittävästi
valtionavustusta. Hyvä niin!

 Nyt kuitenkin on suuri huoli siitä, että kaupunki on käyttämässä ison osan
rahasta kiipeilyseinän rakentamiseen. Näin ei saa olla! Raha on
tarkoitetettu koululaisten harrastamisen edistämiseen, ei tilahankkeiden
toteuttamiseen.

 Harrastuspilotti hankkeen rahoituksen päättyessä meillä pitäisi olla
sellainen toimiva harrastusmalli mikä toimii edelleen rahoituksen
päättyessä. Vaan mitä meille jää käteen hankkeen päättyessä, kun nyt
hanketta toteutetaan kuljettamalla lapsia keilaamaan ja uimaan
Nummelaan ja käytetään rahaa kiipeilyseinä rakentamiseen? Kun rahoitus
päättyy, kuka vastaa kiipeilyseinän turvallisuudesta? Kuka ohjaa lapsia
turvalliseen kiipeilyyn? Ja kuka kustantaa lapsille kiipeilyyn tarvittavat
varusteet?

 Kiipeilyseinän rakentaminen ei toteuta harrastushankkeen
valtuustoaloitteen eikä rahoituksen keskeisintä ajatusta eli ei edistä
vähävaraisten perheiden lasten harrastamista ja siksi saatua
valtionavustusta ei saa osoittaa kiipeilyseinän rakentamiseen.

Päätös: Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen
valmisteltavaksi.

Täytäntöönpano: kaupungnahallitus

Kaupunginhallitus 28.06.2021 § 228

 Esittelijä: kaupunginjohtaja Tuija Telén

Kaupunginjohtajan ehdotus:



 Kaupunginhallitus päättää lähettää asian vapaa-aikalautakunnan
valmisteltavaksi.

Päätös: Kaupunginhallitus päätti esityksen mukaan yksimielisesti.

Täytäntöönpano: Vapaa-aikalautakunta
Vapaa-aikalautakunta 28.10.2021 § 80

 Esittelijä: sivistysjohtaja Arto Jormalainen

 Valmistelija / lisätietojen antaja: sivistysjohtaja Arto Jormalainen puh. 050
544 6489 tai sähköposti "etunimi.sukunimi@karkkila.fi"

 Kaupunginhallitus on lähettänyt vapaa-aikalautakunnan val mis tel ta vak si
Anu Frosterus-Setälän tekemän valtuustoaloitteen. Aloite kos kee
harrastamishankeavustuksen käytön kohdentamista.

Sivistysjohtajan ehdotus:

 Vapaa-aikalautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen kau pun gin-
val tuus tol le, että se hyväksyy vastauksena val tuus to aloit tee seen
seuraavaa:

 Hei, mä jäin vielä kouluun, mama! –harrastushankkeen ha ku kri tee reis sä
todettiin, että avustusta voidaan käyttää oh jaa ja palk kioi den lisäksi myös
oppilaiden kul je tuk siin sekä sellaisten ma te ri aa li- ja kalustehankintoihin,
joilla voi daan turvata harrastamisen jat ku vuut ta. Opetus- ja kult tuu ri mi nis-
te riö järjesti kyselyn oppilaille har ras tus toi veis ta, ja niiden tu los ten poh jal ta
kuntien piti toteuttaa mah dol li sim man kattavasti 10 suo si tuin ta toivetta.

 Merkittävää osa suosituimmista toiveista ei voitu toteuttaa Kark ki las sa,
joten oppilaita on kuljetettu toiselle paikkakunnalle, mm. ui maan,
kokeilemaan keilailua ja kiipeilyharrastusta. Kevätkauden pää tyt tyä tämä
todettiin jatkuvuuden kannalta kestämättömäksi ja sen vuoksi kartoitettiin
mahdollisuutta rakentaa Karkkilaan pysyvä tur val li nen matala kiipeilyseinä,
-teline tai -paikka. Han ke ra hoi tuk sen päättymisen jälkeen kiipeilyharrastus
olisi joka tapauksessa päät ty nyt kuljetuskustannusten vuoksi.

 Kiipeilyseinän tai –kuution rakentaminen edellyttäisi joko sopivan sei nä pin-
nan tai vapaan tilan sisätiloissa. Kaupungin omista ti lois ta ei löytynyt
sopivaa. Tutustumisen kohteena olleet kaupalliset mal lit ovat turvallisia
eivätkä olisi edellyttäneet valvontaa tai oh jaus ta. Ulkotiloihin rakennettava
kiipeilykompleksi vaatisi puo les taan sille osoitetun tilan, jonka löytyminen
olisi ollut to den nä köis tä. Talviolosuhteet tekisivät kuitenkin siitä vaarallisen
ja siksi aja tuk ses ta luovuttiin. Selvitystyön pohjalta tiedetään
kustannustaso, mi hin varautua, mikäli asia nousee myöhemmin
ajankohtaiseksi; ja



 toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi.

Päätös: Sivistysjohtaja veti asian pois esityslistalta.


